

## 獲取持續專業進修計劃優越嘉許金章的持牌人名單 (2016-2020)

### List of Awardees of the Premium CPD Attainment Symbol - Gold (2016-2020)

(註: 只列載同意將其名字和牌照號碼顯示在監管局的網頁及/或相關刊物的獲頒嘉許獎章的持牌人。)

(Remark: Listing only those awardees who have agreed to have their names and licence numbers published at the EAA website and/ or relevant publications.)

\* 因應2019 冠狀病毒疫情而延長2019/2020年度持續進修時段至2021年9月30日後，持牌人於2021年9月30日前追回及修畢所需學分。

In view of the development of COVID-19, the CPD period of 2019/2020 has extended to 30 September 2021. Awardees have fulfilled the CPD attainment target before 30 September 2021.

# 按牌照號碼排序 Sorted by licence number

牌照號碼 Licence Number	姓名 Name
E-233533	陳雨維 CHAN YU WAI
E-266147	楊洲龍 YEUNG CHIU LUNG
E-384726	曾偉榮 TSANG WAI WING
E-430637	朱碧其 CHU BIK KI REX
E-443887	譚浩智 TAM HO CHI
S-081324	鄭德光 CHENG TAK KWONG
S-122724	葉靜芬 YIP CHING FAN
*S-302420	黃清坤 WONG CHING KWAN
S-418969	伍芷慧 NG CHI WAI
S-425027	陳肖蓮 CHAN CHIU LIN
S-525657	張仕坤 CHANG SHI KWAN
*S-637064	林蔚殷 LAM WAI YAN TIMMY